
 

 

 

 

19 december 2019 

 

Aan de leden van het directieoverleg ARZ/CHP 

 

 

 

Geachte leden van het directieoverleg, 

 

 

Op 28 maart jl. heb ik als voorzitter van de commissie Hertogh, het Plan van aanpak “Waar een wil 

is, komt een weg” gepresenteerd. Door alle betrokken partijen is toen aangegeven dat er 

belangrijke stappen door Aanpak Ring Zuid en Combinatie Herepoort zijn gezet om de 

werkzaamheden voor de ombouw van de zuidelijke ringweg vlot te trekken. In de organisatie, 

samenwerking en de randvoorwaarden zijn concrete afspraken en acties vastgelegd, die partijen 

actief hebben opgepakt. Tastbare resultaten zijn onder andere de inschuifoperatie van de 

Helperzoomtunnel en de werkzaamheden tijdens de zomerstremming. 

 

In het Plan van Aanpak is aangegeven dat er ten aanzien van de financiële situatie voor de lange 

termijn een totaaloplossing moet komen. Een bestendige oplossing waarmee stabiliteit wordt 

gecreëerd voor de verdere realisatie van het project. 

 

In de afgelopen periode heb ik gesprekken gevoerd met vertegenwoordigers van Combinatie 

Herepoort, Aanpak Ring Zuid, Rijkswaterstaat, provincie en gemeente Groningen om te komen tot 

een oplossing die kan rekenen op instemming van alle betrokkenen. Onderdeel van deze 

gesprekken is het vinden van een oplossing voor de kosten die gepaard gaan met de vertraging 

van drie jaar van het project Aanpak Ring Zuid. 

 

De gesprekken zijn constructief en betrokken partijen hebben de wens om er gezamenlijk uit te 

komen. De gesprekken vragen echter meer tijd dan eerder aangegeven. Alle partijen hebben 

aangegeven zorgvuldigheid voor snelheid te verkiezen.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 

Prof.dr.ir. Marcel Hertogh 
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Notitie
Van: Jeroen Engels <jeroen.engels@groningen.nl> Verzonden: donderdag 19 december 2019 15:30Aan: Jeroen Engels <jeroen.engels@groningen.nl>Onderwerp: Mededeling tbv dagmail ARZGeachte dames en heren, Op 28 maart 2019 hebben wij u per brief geïnformeerd over het Plan van Aanpak van de commissie Hertogh (nr.: 39908-2019). In het Plan van Aanpak is door de commissie Hertogh aangegeven dat er voor het einde van het jaar ten aanzien van de financiële situatie van het project Aanpak Ring Zuid voor de lange termijn een totaaloplossing moet komen. Naar aanleiding daarvan zijn er onder leiding van Prof.dr.ir. Marcel Hertogh gesprekken gevoerd met vertegenwoordigers van Combinatie Herepoort, Aanpak Ring Zuid, Rijkswaterstaat, provincie en gemeente Groningen.    Vandaag heeft Prof.dr.ir. Marcel Hertogh bericht over de voortgang van het proces. Hij geeft hierin aan dat de gesprekken hierover nog lopen. Zijn tussenbericht sturen wij u hierbij ter informatie toe.Wij zullen u informeren over de vervolgstappen in dit proces. Met vriendelijke groetPhilip BroeksmaWethouder Verkeer en vervoer  Bijlage: tussenrapportage Hertogh.


